
 

                                    
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK)     9 (viz prezenční listina) 

      za studentskou komoru (dále jen SK)     3     (viz prezenční listina) 

Omluveni: RNDr. Eva Janoušková, Ph.D., Kamila Kontríková, Daniel Czebe 

  

Hosté: Ing. Jakub Novotný, Ph.D., RNDr. Radek Stolín, Ph.D., Ing. Hana Pospíchalová 

 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda Akademického senátu RNDr. Miroslav Kruţík. 

 

Program: 

1) Přivítání a představení hostů. 

2) Volba zapisovatele a ověřovatelů:  

Michaela Machovcová, Mgr. Miroslav Hanáček, Václav Vítek 

Hlasování: 

ANO = 12  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0 SCHVÁLENO                           

 

3) Jmenování nového člena akademické rady: rektor školy vysvětlil záměr, aby sloţení 

akademické rady korespondovalo se studijními obory na VŠPJ. Ţádný z externích členů 

AR neměl zaměření k nelékařskému zdravotnickému oboru, pouze interní člen prof. 

MUDr. Aleš Roztočil, CSc. Proto vzešel prostřednictvím Katedry zdravotnických studií 

návrh, aby byl podle § 9, odst. 1f) zákona o Vysokých školách jmenován MUDr. Jozef 

Filka, CSc., z Nemocnice České Budějovice, a.s. – náměstek pro řízení kvality a bezpečí 

poskytované péče. MUDr. Jozef Filka, CSc. má zkušenosti s výukou a také působí v praxi. 

Hlasování: 

ANO = 12  NE = 0 ZDRŢEL SE =  0 SCHVÁLENO                              

 

4) Schválení podmínek přijímacího řízení: na základě zákona č. 111/1998 Sb. o 

vysokých školách musí být podmínky přijímacího řízení zveřejněny čtyři měsíce před 

konáním přijímacího řízení. Senátu předkládá rektor  školy podle § 9, odst. 1g) zák. návrh 

podmínek přijímacího řízení do studijních programů a oborů pro akademický rok 

2011/2012 pro studijní obory: 

 Finance a řízení, Cestovní ruch, Počítačové systémy - v prezenční a kombin. formě 

studia 

 Aplikovaná informatika, Porodní asistentka, Všeobecná sestra - v prezenční formě 

studia 

Hlasování: 

ANO = 12  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0 SCHVÁLENO                            
 

5) Návrh aktualizace Studijního a zkušebního řádu: podle § 9, odst. 1b) zák.  

Úvodní slovo předkladatele (rektor VŠPJ): 

Studijní a zkušební řád je zásadní dokument pro chod školy. Novelizací se snaţíme o soulad 

vnitřních předpisů se zákonem o vysokých školách. Předkládaným návrhem proběhnou 

úpravy technického rázu a úpravy v oblastech, kde je právní nebo výkladová nepřesnost. 

V dalším období se budou vyjadřovat vedoucí kateder a členové kolegia ve standardním 

postupu a v příštím semestru proběhne další novelizace. 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 8/2010 

ze dne 24. 11. 2010 

 



 

Prorektor pro studium RNDr. Radek Stolín, Ph.D. zodpověděl dotazy senátorů. Upřesnil 

komentáře k textu. 

 

Proběhla diskuse senátorů. Nyní je třeba vyřešit důleţité body a méně důleţité nechat na 

pozdější dobu po diskusi vedoucích kateder. 

Hlasování: 

ANO = 10  NE = 2  ZDRŢEL SE = 0 SCHVÁLENO        

 

Aktualizace Studijního a zkušebního řádu byla schválena ve znění předloţeném rektorem 

VŠPJ, včetně dvou úprav  v článcích 8 a 9 předloţených přímo na zasedání.                 

 

6) Různé: 

-  předseda senátu RNDr. Miroslav Kruţík tlumočil vedení školy připomínku     

   akademických pracovníků k výuce v Domě kultury. Velký prostor divadla je pro výuku  

   nevhodný.  

   Rektor školy Ing. Jakub Novotný, Ph.D. odpověděl, ţe zatím není jiné moţné řešení.  

   Tato varianta je pro školu finančně nejvýhodnější. Do budoucna je plánována výstavba  

   víceúčelové posluchárny s předpokládanou kapacitou 350 míst.  

 

- Ing. Roman Fiala upozornil na skutečnost, ţe nebyl na začátku semestru informován o   

  měsíčním zahraničním pobytu studentů Katedry cestovního ruchu v průběhu semestru. 

  Prorektor pro studium RNDr. Radek Stolín, Ph.D. odpověděl, ţe tito studenti nejsou  

  omluveni z výuky. O své nepřítomnosti měli informovat své vyučující sami, jedná se o  

  soukromou iniciativu, i kdyţ je organizována Katedrou cestovního ruchu. 

 

- Rektor školy Ing. Jakub Novotný, Ph.D. poţádal senátory o přeloţení termínu zasedání  

  senátu z 5. 1. 2011 na 15. 12. 2010. Ještě v tomto roce je nutno projednat novou  

  organizační strukturu platnou od 1. 1. 2011. Dalším bodem zasedání bude změna  

  rozpočtu po odebrání vázaných finančních prostředků. 

 

Senátorka Kamila Kontríková se na zasedání dostavila aţ před  tímto hlasováním. 

       Hlasování: 

         ANO = 12  NE = 0 ZDRŢEL SE = 1 SCHVÁLENO 

         Změna termínu zasedání byla schválena. 

         
- Prorektor pro studium RNDr. Radek Stolín, Ph.D. navrhuje, aby matematika byla  

  povinným předmětem pro studenty oboru Cestovní ruch. 

 

7) Termíny příštích zasedání senátu: 

Středa 15. 12. 2010 v 13:30 hodin 

Středa 23. 2. 2011 v 13:30 hodin 

 

 

Zapsala: Michaela Machovcová    ……………………………………………  

Za správnost: Mgr. Miroslav Hanáček   …………………………………………… 

                     Václav Vítek                      …………………………………………… 

Předseda akademického senátu:  RNDr. Miroslav Kruţík  ………………………….. 

 


